Title Page Guidelines
1. Mandatory vs. Optional: The English Title Page is required for all submissions. The Chinese Title Page is optional and only necessary if your paper contains Chinese content.
2. Editing the Template: Please replace all text inside the brackets (e.g., [Insert Paper Title]) with your own information. Remember to remove the brackets [ ] after filling in your details.
Symbol Guide & Instructions
Please refer to the following guide for author annotations:
· [bookmark: _Hlk218646551]Superscripts (1, 2, 3): Use numbers to indicate the author's affiliation (School/Institution).
· Asterisk (*): Place an asterisk after the name of the Corresponding Author (the person responsible for communication).
· Dagger (†): (Optional) Use this symbol if two or more authors contributed equally (Co-first Authors).

首頁填寫說明
1. 必填與選填： 英文首頁為所有投稿的必備項目；中文首頁則為選填（視您的論文是否包含中文內容而定）。
2. 替換括號內容： 請將模板中括號 [ ] 內的文字（例如：[在此填寫標題]）替換為您的實際資訊。填寫完畢後，請記得將括號刪除。
符號與填寫說明
請參閱以下說明來標註作者資訊：
· 上標數字 (1, 2, 3)：請使用數字標示作者所屬的學校或機構。
· 星號 (*)：請在通訊作者（負責與期刊聯繫的人）姓名後方標示星號。
· 十字號 (†)：(選填) 若有多位作者貢獻度相同（共同第一作者），請在姓名後方標示此符號。
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摘要
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